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Protokół 7/2024 

z posiedzenia Rady Społecznej Wydziału Technologii Chemicznej 

Politechniki Poznańskiej 

 

 

W dniu 7 czerwca 2024 roku o godzinie 13:00 w budynku Centrum Dydaktycznego 

Wydziału Technologii Chemicznej przy ul. Berdychowo 4 w sali 0.007B odbyło się siódme 

posiedzenie Rady Społecznej Wydziału Technologii Chemicznej Politechniki Poznańskiej. 

Niniejsze posiedzenie Rady odbywało się, zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami, wyłącznie 

w gronie Przedstawicieli jednostek przemysłowych. Posiedzenie przebiegało wg. poniższych 

punktów: 

1. Przywitanie uczestników i otwarcie posiedzenia przez Przewodniczącego Rady Jerzego 

Rogalskiego. 

2. Na spotkaniu dokonano podsumowania propozycji członków Rady związanych 

z propagowaniem wiedzy chemicznej i zainteresowania chemią wśród młodzieży szkół 

niższego stopnia oraz rozszerzenia współpracy w tym zakresie z Wydziałem 

Technologii Chemicznej PP w zakresie propagowania wiedzy chemicznej 

i zainteresowania chemią przyszłych absolwentów szkoły wyższej. 

3. Podsumowanie i omówienie przez członków Rady propozycji związanych 

z popularyzacją studiów na Wydziale Technologii Chemicznej: 

a) prowadzenie wykładów przez pracowników firm będących przedstawicielami Rady,  

z zaakceptowanych treści programowych wskazanych przez Wydział Technologii 

Chemicznej,   

b) przekazywanie tematów prac dyplomowych inżynierskich i magisterskich przez 

członków Rady,  możliwych do realizacji w ramach wzajemnej współpracy 

z Wydziałem Technologii Chemicznej, 



 

 
c) odbywanie praktyk studenckich przez studentów Wydziału w zakładach 

przemysłowych, które są członkami Rady lub w innych firmach, z którymi 

współpracują członkowie Rady,  

d) promocja Wydziału Technologii Chemicznej na portalach internetowych i stronach 

internetowych firm będących członkami Rady, 

e) spotkania przedstawicieli firm będących członkami Rady i przedstawicieli Wydziału 

w szkołach średnich, których celem jest promowanie i wzbudzanie zainteresowań 

chemią uczniów szkół średnich, a jednocześnie stanowi doskonałą formę promocji 

podjęcia studiów na Wydziale Technologii Chemicznej PP, 

f) wspieranie prac Wydziału w kierunku tworzenia nowych kierunków studiów 

i specjalności na Wydziale Technologii Chemicznej,  

g) wspieranie przez członków Rady prac w zakresie promocji i kształcenia na nowym 

kierunku: Technologie obiegu zamkniętego,  

h) wspieranie Wydziału w organizacji konkursów o chemii i jej zastosowaniach 

w przemyśle i w życiu codziennym, 

i) cykliczne spotkania kadr naukowych Wydziału Technologii Chemicznej w firmach 

reprezentujących Radę Społeczną, 

j) inicjowanie wspólnych prac w zakresie badawczo-rozwojowym podejmowanych 

przez pracowników Wydziału i firm członkowskich Rady, również z udziałem 

studentów Wydziału Technologii Chemicznej i innych wydziałów Politechniki, 

k) promowanie tzw. Akademii Chemika w szkołach podstawowych i średnich, a nawet  

w przedszkolach, w której dzieci i młodzież mogą odkrywać tajemnice chemii. Zajęcia 

w Akademii Chemika mogą być prowadzone przez doświadczonych pracowników 

firm członków Rady oraz we współpracy z kadrą naukową Wydziału, 

4. Podjęcie dyskusji w jakim zakresie i przy jakim wsparciu przedstawicieli otoczenia 

gospodarczego możliwa jest  dalsza realizacja propozycji przedstawionych 

w punkcie 3. 

5. W trakcie tego spotkania przedstawiono zainteresowania firm przez obecnych 

na spotkaniu przedstawicieli Rady oraz dyskutowano na temat oczekiwań Uczelni 

w stosunku do otoczenia gospodarczego, jak również ewentualnych propozycji ze 

strony Wydziału Technologii Chemicznej kierowanych do członków Rady Społecznej. 



 

 
6. Dyskusja na temat celów i wymagań stawianym studentom podczas podejmowanej 

współpracy przemysł – uczelnia. 

7. Dyskusja na temat zbliżającego się Kongresu Technologii Chemicznej i Zjazdu 

Polskiego Towarzystwa Chemicznego organizowanych przez uczelnie poznańskie po 

okresie urlopowym.  

8. Spotkanie zakończyło się w duchu optymistycznym i z nadzieją, że kolejny rok 

akademicki przyniesie stronom wiele satysfakcji z owocnej współpracy, która będzie 

kontynuowana w kolejnych latach.  

9. Wolne głosy. 

10. Zamknięcie zebrania. 
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